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Advies Algemene raadscommissie d.d. 13 februari 2018 
 
Onderwerp:  Zienswijze 1e begrotingswijziging 2018 Regionale Uitvoeringsdienst 

Noord-Holland Noord (RUD) 

Zaaknr.: 1528442  
 

Advies: als B-onderwerp naar de raadsvergadering van 20 februari 2018 

 
Hoofdlijn discussie commissie 
De commissie vindt vrijwel unaniem (minus de fractie van GroenLinks) dat dit besluit met de 
rug tegen muur moet worden genomen en dat de raad veel eerder geïnformeerd had moeten 
worden over de problemen waar de RUD mee kampt. Er zijn problemen met hoog 
ziekteverzuim, met de continuïteit van bedrijfsvoering die soms in gevaar is. Met hoge 
werkdruk, en het effect van een gemis aan gedeelde visie. Ook is er sprake van problemen in 
het management. De commissie wijst erop dat bij eerdere ICT projecten, zoals van de GGD, er 
fikse overschrijdingen kwamen. Het lijkt symptomatisch voor rol die Gemeenschappelijke 
Regelingen de deelnemende raden geven: de raden mogen slechts de portemonnee trekken. 
 

De geconstateerde problemen worden niet zomaar opgelost met dit plan voor verbetering van 
de ICT. Toch is dat het enige besluit dat voorligt. De commissie stelt voor, dat de RUD de 
raden in het vervolg beter informeert, en dat er voldoende controle op de uitvoering van de vier 
verbeterplannen komt. Als er nog meer lijken in de kast zitten, dan wil men dat snel weten.  
De wethouder de heer Bashara geeft een inschatting dat hij dit niet verwacht, en zegt verder 

toe zich te verantwoorden als dit wel mocht gebeuren. De wethouder geeft verder aan dat het 
niet om structurele problemen gaat. Het verbeterplan is inmiddels een jaar oud en er zijn al 
diverse verbeteringen in werking gezet. Het gaat bij de RUD om een organisatie die in 2014 is 
opgericht en die in een opbouwfase zit, De verbeteringen moeten kwalitatief goed zijn en de 
RUD toekomstbestendig maken.  
 
De commissie ziet ook een verbetering, ingezet door de interim-directeur. Men vraagt wel om 

de borging van de interne controles en tijdige, goede informatievoorziening richting de 
deelnemende gemeenten. Ook moeten AB en DB overschrijdingen in de uitvoering direct aan 
gemeenten doorgeven. Dan kunnen die indien nodig ingrijpen. De steun in de vorm van 
beschikbaar stellen van het gevraagde krediet, is wel cruciaal voor het functioneren van de 
RUD. Alle GR-en, en ook de RUD, zijn de afgelopen jaren met de bezuinigingsopgaven 
behoorlijk financieel afgeknepen. Dus enige problemen op ICT gebied zijn volgens de 
commissie te begrijpen. Maar men maakt zich zorgen over de combinatie van problemen ook 
op andere gebieden. De commissie ziet de steun van de Ondernemingsraad voor de 
verbeterplannen wel als een positief signaal dat er vertrouwen is naar de toekomst toe. 
 
De wethouder zegt toe: de raad goed op de hoogte te houden van de uitvoering van de 

verbeterplannen. Uitgangspunt is: liever een keer teveel informeren, dan te weinig. 
Voorzitter: gehoord de discussie kan dit naar de B-lijst van de raad van 20 februari.  

Stemverklaringen zijn daar nog mogelijk. Antwoorden op vragen van Zetel ’18, volgen nog. 
 
Commissievoorzitter, A. Helling     Commissiegriffier, J. Hoek 


